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Til  NFMF-medlemmene 

 
Oslo, 090622 

  

ÅRSMØTEREFERAT 2022 

Norsk Forening for Medisinsk Fysikk 
 

Tirsdag 24. mai 2022 kl. 17.30-18.42, Hurdalsjøen,  
mulighet for digital deltakelse 

 
Saksliste: 
 
1. Valg av møteleder og referent 
2. Opptelling av stemmeberettigede inkl. godkjenning av fullmakter 
3. Godkjenning av innkalling 
4. Årsberetning 2021  
5. Regnskap for 2021 – til godkjenning 
6. Kontingent for 2023 
7. Revidert budsjett for 2022 (til godkjenning), budsjett 2023 (til godkjenning) og budsjett 2024 
(til orientering) 
8. Valg 
9. Noen aktuelle saker 

- bl.a. internsertifisering, NACP2023, mini-MedFys 2023 og MedFys 2024 
 

Eventuelt     
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Sak 1 Valg av møteleder og referent 
Kirsten Bolstad ble foreslått valgt til møteleder og Børge Sæter ble foreslått valgt til referent. Godkjent ved 
akklamasjon. 

Sak 2 Godkjenning av fullmakter 
50 møtte opp, hvorav 47 stemmeberettigede. 2 av de stemmeberettigede deltok digitalt. Ingen møtte med 
fullmakt. 

Sak 3 Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent ved akklamasjon. 

Sak 4 Årsberetning 2021 
Kirsten Bolstad trakk frem utvalgte deler av årsberetningen. Årsberetningen ble godkjent ved akklamasjon. 

Sak 5 Regnskap for 2021 
Regnskap og balanse for regnskapsåret 2021 ble lagt frem av Kristine Perander. Regnskapet for 2021 ble 
godkjent ved akklamasjon. 

Sak 6 Kontingent for 2023 
Styret foreslo at kontingenten for ordinære og assosierte medlemmer skal økes til hhv. kr. 500 og  250 i 2023, 
med bakgrunn i at denne sist ble justert i 2016, samt at budsjettene kommende år går med underskudd og at 
foreningen ønsker å opprettholde en egenkapital på ca 1 MNOK, MedFys 2022 går med noe overskudd, men 
ikke nok til å få budsjettet for 2022 i balanse.  
 
Flere deltakere i salen var uenige i forslaget. Dette var hovedsakelig begrunnet med foreningens egenkapital, 
som oppfattes som solid. Det ble derfor fremmet forslag om å vente med å øke medlemskontingenten.   

 
Resultat av avstemming på styrets forslag om å øke kontingenten for 2023: 16 medlemmer stemte for, 27 
stemte mot, 4 stemte blankt.  

Styrets forslag falt og kontingenten holdes uendret i 2023. 

Kontingent i 2023 for de ulike typene medlemskap er dermed:  
Ordinært medlemskap kr. 400 
Assosiert medlemskap kr. 200 (fastlagt i NFMF sine lover) 
Studentmedlemskap kr. 0 (fastlagt i NFMF sine lover) 
Firmamedlemskap kr. 4.000 inkl. mva (fastsettes av styret) 

Sak 7 Budsjett for 2022 - 2024 
Kristine Perander presenterte revidert budsjett for regnskapsåret 2022 og budsjett for regnskapsårene 2023 
og 2024. 

Revidert budsjett for 2022 ble godkjent ved akklamasjon.   

Til budsjett for 2023 ble det kommentert fra styret at det ikke er ventet overskudd for NACP symposiet. Posten 
reiser og arbeid i styret er økt til 100.000 NOK som en følge av endring i mandatet for NACP-symposiet som 
medfører at færre får dekket reise og opphold av arrangementet. 

For å redusere underskuddet i 2023 ble det foreslått at det innføres deltakeravgift på mini-MedFys, altså at 
deltakerne betaler for dagpakke.  

I budsjett 2023 til godkjenning ble følgende endringer gjort i plenum på årsmøtet: inntektsposten NACP 
Symposium 2023 ble endret fra kr. -50.000 til 0 og utgiftsposten miniMedFys ble endret fra kr. 50.000 til 0. 
Dette innebærer at deltakerne vil måtte betale for dagpakke på miniMedFys 2023. 

Budsjett for 2023 ble godkjent ved akklamasjon. 

Til budsjett 2024 (til orientering) ble det kommentert fra salen at MedFys bør gå med overskudd fra og med 
2024 for å dekke budsjettert underskudd. 
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Sak 8 Valg 
Valgkomiteen har bestått av Pål Løvhaugen og David Byberg. Kirsten Bolstad ledet valget, og forslagene fra 
valgkomiteen ble godkjent ved akklamasjon. 

De som går ut av verv er:   
Marianne Leirdal Stokkan (styre), Børge Sæter (styre), Else Marie Huuse-Røneid (fagkomité), Ingrid Helen 
Ryste Hauge (fagkomite), Bjørn Helge Østerås (utdanningsråd), Sigrun Saur (bedømmelsesråd), Pål 
Løvhaugen (valgkomite). 

Etter valget er verv i NFMF for 2022/2023følgende:  

Styret   
Leder  Kirsten Bolstad (valgt for 1 år)   
Styremedlem Caroline Stokke (valgt for 2 år)   
 Anette Guleng (valgt for 2 år) 
 Kristine Perander (ikke på valg) 
 Daniel Austigard Aadnevik (ikke på valg)     

Fagkomité 
Leder: Ana Maria Acosta-Roa (ikke på valg) 
 Solveig Hammonds (valgt for 2 år) 
 Anna Karlberg (gjenvalgt for 2 år)  
 Kristin Jensen (valgt for 1 år) 

Utdanningsråd  
Leder: Turi Danielsen (ikke på valg) 
 Endre Grøvik (ikke på valg)   
 Ellen Wasbø (gjenvalgt for 2 år) 
 Marit Funderud (ikke på valg) 
 Ingrid Boland (valgt for 2 år) 

Bedømmelsesråd: 
Leder: Veronika Tømmerås (ikke på valg)  

Kari Elisabeth Slyngstad Helland (ikke på valg)   
Johan Søbstad (valgt for 2 år) 

Valgkomité: Bente Konst (valgt for 2 år) 

                    David Byberg (ikke på valg) 
   

Andre verv: 
Revisor: Tor Arne Vestad (ikke på valg) 
 
Profilering – FB:   Samuel Kuttner (ikke på valg)  
 
Børge Sæter informerte om en henvendelse fra Medisinsk teknologisk forening til NFMF angående et 
samarbeid om etablering av et erstatningsmagasin for HMT. Styret svarte på henvendelsen at et slikt 
samarbeid kun vil være aktuelt for NFMF dersom det er snakk om et digitalt tidsskrift, eventuelt i kombinasjon 
med et fysisk magasin. Det har ikke vært noen ytterligere korrespondanse etter dette.  
Det ble kommentert fra salen at det er viktig at foreningen prioriterer profilering mot andre fagmiljøer. 
 

Sak 9 Noen aktuelle saker 
 Internsertifisering. 

o Turi Danielsen presenterte revisjon av utdanningsprogrammene for medisinsk fysiker.  
 De viktigste endringene:  

 Kandidater følger den versjonen av programmet som er gyldig når de 
melder oppstart. Det er derfor viktig at kandidater sender meldeskjema når 
de starter. Ulike revisjoner vil være tilgjengelige på nettsidene. 

 Del 1: Det innføres en unntaksordning for krav til dokumentasjon av teori i 
form av ECTS-poeng. Det vil bli mulig å få godkjent del 1 separat. 

 Del 2: Bildedanning/bildeanalyse + kunstig intelligens tas inn som pensum. 

 Del 3: Det gjøres endringer i hospiteringsreglene for diagnostikkfaget. 
o Det ble en del diskusjon rundt prosessen med å få utdanningsprogrammet forankret hos 

myndighetene, både historikk og status. IAEA anbefalte sertifisering av medisinske fysikere 
som ett av sine tiltak etter tilsyn hos DSA, men det har ikke vært satt av midler til å følge 
opp. 
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o Kirsten Bolstad la frem bedømmelsesrådets begrunnelse for hvorfor vi beholder dagens 
ordning for godkjenning av medisinsk fysiker spesialist. Bedømmelsesrådet ønsker å gjøre 
prosessen enklere for kandidatene, blant annet ved å forenkle skjema for dokumentasjon. 

 Mini-MedFys2023: Kirsten Bolstad lanserte 6. februar 2023 på Værnes flyplass som tid og sted for 
mini-MedFys2023. Forslaget ble godkjent ved akklamasjon. 

 NACP 2023: Kirsten Bolstad reklamerte kort for NACP 2023 på Reykjavik.  

 MedFys 2024: Kirsten Bolstad informerte om status for MedFys 2024 og 2025. MedFys 2022 på 
Hurdalsjøen skal evalueres før det tas en beslutning for videre arrangementer. Rotasjon av 
arrangementet mellom sykehusene er et alternativ som vurderes. 

 

Eventuelt 
 
Ingen saker til eventuelt 
 
Møtet ble avsluttet kl 18.42. 


